
Referat styremøte Norsk Limousin  

20.04-22 

Sted: Teams 

Tilstede: Kristian Hovde, Anders Schanche Rettedal, 

Thor Johan Skaget, Anne Marie Kvalen, Halvor Øiestad og  

Rita Steinvik 

Ikke tilstede Bjørn Granøien 

 

Sak 1. Årsmøtet i Tyr. 

Kristian informerer. 

Kristian og Halvor var på Staur å så på oksene. Vi i styret er enige om at det ikke 

kan være de ansatte i Tyr sin jobb å bestemme hvem som skal ut å besiktige 

limousinoksene. Det vil komme en reaksjon på den behandlingen som ble gitt 

der, men vi avventer til etter auksjonen. 

Vi ønsker at Avlsutvalgets dag bør opprettholdes. 

 

Sak 2 Limousinnytt 

Jan Otto jobber godt, har stålkontroll, og har mye stoff til bladet som straks går 

i trykken. 

Anne Mari har jobbet med annonsene i bladet, men det er tydelig at de dårlige 

tidene i landbruket også preger annonsørene våre. Vi ønsker flere annonsører, 

så alle i styret må tenke på mulige kandidater, og tipse Anne Marie 

Sak 3. Auksjon på Staur 

Vi ønsker å bruke standplassen vår på Staur til en sosial samlingsplass for 

avlere. 

Rita tar med telt og klær som selges til en billig penge 

Kristian tar med bord og stoler 



 

Eventuellt: 

1. Vi har fortsatt ikke fått noe info fra Nortura og klassifiseringsutvalget. 

Det vil bli skrevet om denne saken i neste Limousinnytt 

Neste Styremøte: Fredag 29.04-22 ca klokken 14.00 

På Hamar 


